


Voorwoord
Het schooljaar 2023/24 begon de MR zonder nieuwe gezichten en daardoor met een goed op elkaar

ingespeeld team. Aan het begin van het jaar werd er een jaarplanning gemaakt en een onderwerpen

agenda zodat er bij elke vergadering een bepaald onderwerp uitgelicht kon worden. Dit gaf structuur

en houvast voor de rest van het jaar. Ook werd er weer na elke vergadering een stukje geschreven

voor in de Trede. Dit idee begon vorig jaar en is nu een vast onderdeel geworden van de registratie

van de vergaderingen.

De MR heeft in 23/24 5 bijeenkomsten gehad. Het schooljaar werd dit keer in september afgesloten

met een etentje en het afscheid van Ruth Berhane na 4 jaar MR.

Voorzitter
Het voorzitterschap rouleert binnen de oudergeleding. Vanwege volle tevredenheid was Rieneke

Moonen dit schooljaar wederom de voorzitter.

Leden
Dit jaar dezelfde vertrouwde gezichten als afgelopen schooljaar. Demi van Vliet was bij de start van het

schooljaar nog met zwangerschapsverlof, maar miste hierdoor alleen de eerste vergadering van het jaar.

Daarom werd er geen vervanging voor haar gezocht.

Samenstelling MR Schooljaar 2023-2024

Naam Geleding
Rieneke Moonen Ouder (Voorzitter)
Maartje Hoevenaars Ouder
Anneclaar Ferguson Ouder
Lidia Palm Ouder
Ruth Berhane Docent
Demi van Vliet Docent
Marieke Swinkels Docent
Audrey Hemler Docent
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Behandelde Onderwerpen

Directie veranderingen
De eerste vergadering werd bijgewoond door Philippe de Wijkerslooth, adjunct-directeur. De

volgende vergaderingen schoof directeur Gert-Jan Blonk aan. Er werd namens de BAC een

terugkoppeling gegeven van de evaluatie van zowel Gert-Jan als Philippe. Gaande het schooljaar

vond er nogmaals een verschuiving binnen de directie plaats. Philippe werd eerst tijdelijk en

uiteindelijk blijvend overgeplaatst binnen RVKO. Ruth Berhane was reeds gestart met de LAS, en kon

hierbij ondersteunende directieve taken op zich nemen. Er werd besloten vooralsnog met deze

ingeslagen constructie verder te gaan.

AC commissie
Namens de AC-commissie kwam Leon-Paul Quartel toelichting geven op de begroting. Ondanks

inflatie en stijgende kosten was de begroting weer sluitend voor afgelopen schooljaar. Belangrijke

aantekening ten opzichte van eerdere jaren was het teruglopen van de ontvangen ouderbijdrage.

Voor het nieuwe schooljaar werd er gebrainstormd over het verhogen van de ouderbijdrage en de

correspondentie rondom het innen hiervan.

Er werden afspraken gemaakt voor een jaarlijkse Kascontrole, door twee ouders die geen deel

uitmaken van de MR of de AC. Door de oudergeleding werden 2 ouders gezocht die deze taak op zich

wilden nemen. Naar aanleiding van ingekomen post van een ouder werd het advies uitgebracht naar

directie en AC commissie, om in te zetten op duurzame Sinterklaas kado’s.

Hondenpoep
Een vieze irritatie aan het begin van het schooljaar; hondenpoep. Er werd door school en MR actie

ondernomen. De conciërges liepen elke ochtend een ronde om de stoepen rond de school

hondenpoep vrij te maken. Kinderen uit groep 8 maakten speciale borden met het verzoek honden

niet op de stoep te laten poepen. Er werd een stukje aan gewijd in de Trede. Zowel de gemeente als

de wijkagent werden op de hoogte gesteld van het probleem. Al bij de volgende vergadering kon er

tot ieders tevredenheid gemeld worden dat het probleem opgelost was.

Ouderavonden
De MR gaf het advies om voor volgend schooljaar de jaren anders in te delen. Dit jaar konden veel

ouders door de verdeling op de avond maar bij 1 klas aanwezig zijn. Vanuit de groepen 8 kwam van

ouders de vraag om wel kennismakingsgesprekken te voeren, juist in dit laatste schooljaar is hier wel

behoefte aan. Dit zal anders gecommuniceerd worden in het nieuwe jaar zodat de mogelijkheid

laagdrempeliger wordt.

Schoolreisje
De MR gaf het advies om de kinderen voortaan geen geld meer mee te geven met schoolreisjes.

Omdat de groepen 7 en 8 niet mee gingen dit schooljaar leek dit een handig moment van invoering.
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Samenvatting Tevredenheidsonderzoek ouders, leerkrachten en leerlingen
Er was een mooie respons onder ouders, leerkrachten, leerlingen (groep 6 t/m 8) en MT. Collega’s die

op de Fatimaschool werken staan achter het onderwijs en voelen zich prettig op school. De

uitkomsten vanuit de leerlingen zijn in vergelijking met het vorige onderzoek iets gezakt. De

uitkomsten vanuit de ouders zijn veelal gelijk gebleven, maar nog steeds hoger dan het gemiddelde

van de RVKO.

Vanuit ouders is er wisselende feedback ten aanzien van communicatie. Communicatie vanuit de

leerkrachten wordt als goed ervaren, Parro is hierin een prettig medium. De

kennismakingsgesprekken aan het begin van het schooljaar zijn positief ontvangen. Het pestprotocol

wordt weer extra op de kaart gezet.

Overblijf blijft terug komen in de feedback van ouders, maar minder dan gedacht; oa

prijs-kwaliteitverhouding, kwaliteit van de overblijfkrachten en het tekort aan overblijfkrachten.

Een veel voorkomende opmerking is dat de Fatima prestatiegericht is met meer aandacht voor de

‘bovenkant’. De leerkrachten en de directie voelen dit zelf niet zo. Communicatie speelt hierbij een

hele belangrijke rol. Taak vanuit de directie om meer onderwijsinhoudelijk te communiceren met

ouders, de verwachting is dat IEP hier ook in gaat bijdragen.

Leerlingen worden tijdens het invullen uitgedaagd op begrijpend lezen. Leerlingen hebben het gevoel

dat er nog veel meer aan duurzaamheid gedaan kan worden op school, veel meer dan ouders. Hier is

de MR het mee eens en gaan we mee aan de slag. De resultaten worden besproken met de

leerlingen.

Telefoons en Social Media
Er mogen geen telefoons in de klas. Telefoons blijven in de tas of mogen worden ingeleverd bij de

leerkracht. Het is niet te handhaven om voor schooltijd op het schoolplein te controleren op het

gebruik van mobiele telefoons. Er is geen behoefte aan een papieren stuk met afspraken. De thema

avond van Bureau HALT over mediagebruik had een grote opkomst. De feedback op de avond was

dat deze vooral over het juridische aspect ging, terwijl veel ouders behoefte hadden aan handvaten

hoe hier mee om te gaan in de thuissituatie. Er werd gebrainstormd over andere sprekers en

invalshoeken, Youz, de dominee, YouTubers. Advies vanuit de MR om zeker in de bovenbouw bij

klasafspraken ook socialmedia/whatsapp afspraken te maken.

Evaluatie IEP
Bij ouders was er meer behoefte aan uitleg m.b.t. het aflezen van de talentenkaarten. Het gesprek bij

de leerkracht was voor ouders fijn en verhelderend. Het persoonlijk geschreven stukje van

leerkrachten blijft bij de twee rapporten, zoals dit vorig jaar ook was. De lagere score bij de

IEP-doorstroomtoets in vergelijking met de reguliere IEP-toetsen in groep 8 werd besproken, de

verwachtingen van ouders en school werden uiteraard meegenomen bij de adviezen. De

gesprekscyclus en rapportcyclus werd besproken zodat er een betere aansluiting is op IEP ten

opzichte van de cyclus voorgaande jaren.

Begroting
Directeur Gert-Jan Blonk heeft de begroting toegelicht. Er zijn extra kosten gemaakt vanwege het

opstarten van IEP. Vanuit de gemeente Rotterdam is er minder subsidie beschikbaar. Er zijn 27,8
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leerlingen per leerkracht begroot. Iets om dankbaar voor te zijn: De Fatimaschool heeft een

ziekteverzuim van 1,9%, het laagste percentage binnen de RVKO.

Communicatie kanalen
De oudergeleding vindt de communicatiekanalen van de Fatimaschool overzichtelijk.

De Trede(aanmelden via de website!) wordt met veel plezier gelezen door 50-60% van de

ontvangers. Meer onderwijsinhoudelijke informatie met een urgent karakter wordt via Parro

gedeeld. Parro wordt ervaren als prettig communicatiemiddel, de agenda zou wel meer gebruikt

mogen worden maar blijkt een tijdsintensieve bezigheid voor leerkrachten.

Nawoord
Ruth Berhane neemt afscheid na 4 jaar inzet voor de MR. Zij zal volgend schooljaar worden

vervangen door Angela van Es.
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